
پاسکاری ادامه دار کودکان!
اختلاف آموزش وپرورش و بهزیستی بر سر تربیت کودکان سر دراز دارد
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قرار است مسئولیت مهدهای کودک را به 
آموزش و پرورش بدهند. این مطلبی است 
که این روزها در مجلس مطرح شــده و بر 
سر تربیت کودکان تصمیم گیری می شود.

مجلس شــورای اســامی از پیشــنهاد 
طرحی خبر داده اســت که برمبنای آن 
مهدکودک ها در اختیــار وزارت آموزش 
و پرورش قــرار بگیــرد؛ بــه طوری که 
مهدی زاهدی، وزیر اســبق علوم و عضو 
کمیسیون آموزش مجلس شورای اسامی 
با اشــاره به مؤکدات رهبــری پیرامون 
مهدکودک ها از پیشــنهاد طرحی ظرف 
هفته گذشــته خبر داد که براســاس آن 
مواد مختلفی راجع به مدارس غیردولتی 
و یک ماده دربــاره مهدکودک ها دارد که 
برمبنای آن مهدکودک ها کاً در اختیار 
وزارت آموزش و پرورش قــرار بگیرد و از 
دست بهزیستی خارج شود. البته درمورد 
جزئیــات این طرح پیشــنهادی توضیح 
بیشــتری تاکنون ارائه نشــده و صحبت 
درباره جزئیات به جلسات بعدی در مجلس 
موکول شده است. اما با وجود اختافاتی 
که در این خصوص مطرح است، یکی دیگر 
از مباحث درباره مهدهای کودک موضوع 
تولید محتواســت؛ همان بخشــی که در 
قانون سازمان مدارس غیردولتی آموزش 
و پرورش نیز به آن اشاره شده که تعیین 
شاخص های آموزشی و پرورشی و تدوین 
محتوا و نظارت بر »مهدکودک ها« از حیث 
آموزشی و پرورشــی با »وزارت آموزش و 

پرورش« است.
هر تصمیمی که توسط مجلس 
گرفتــه شــود، ســازمان 

بهزیستی همکاری دارد
حبیب اله مســعودی فرید، معــاون امور 

اجتماعی سازمان بهزیستی کشور است. 
وی در ایــن خصــوص می گویــد: طبق 
تبصره ۲ ماده ۲ قانون مــدارس و مراکز 
غیردولتی، تعیین شاخص های آموزشی و 
پرورشی و تدوین و نظارت بر شاخص های 
آموزشی و پرورشــی در مهدهای کودک 
با آموزش و پــرورش و صدور مجوز و ارائه 
برنامه )منابع انسانی، فضای فیزیکی، رتبه 
بندی مهدهای کودک و تعیین شــهریه( 
با سازمان بهزیستی اســت. وی افزود: در 
گذشــته آموزش و پرورش معتقد بود که 
موضوع کــودکان ۴، ۵ و ۶ ســاله که در 
سن پیش دبستانی هســتند با آموزش و 

پرورش باشــد و کودکان کمتر از ۴ سال 
تحت نظر سازمان بهزیستی باشند؛ اما نظر 
سازمان بهزیســتی این بوده که نمی توان 
کودکان زیر سنین دبســتان را از هم جدا 
کرد و بهتر اســت موضوع کودکان پیش 
از دبســتان تحت نظر یک دســتگاه قرار 
گیرد. وی افزود: نگاه ســازمان بهزیستی 
این اســت که موضوع مهدهــای کودک 
و ســن پیش از دبســتان صرفاً موضوعی 
آموزشی نیســت بلکه جنبه های تربیتی 
و پرورشی آن اهمیت دارد. از سوی دیگر 
حمایت از مهدهای کــودک می تواند به 
توسعه سیاســت های جمعیتی کشور و 

سامت کودکان و غربال گری کودکان )در 
زمینه تنبلی چشــم، اختالات اضطرابی 
و..( کمک کند. مسعودی فرید تاکید کرد: 
بنابر گزارشی که چند سال گذشته سازمان 
برنامه و بودجــه ارائــه داده، در برخی از 
استان ها سوءتغذیه میان کودکان زیر سن 
دبستان وجود داشــت و بهزیستی در این 
راستا در کنار سایر خدماتی که در مهدهای 
کودک ارائه داد، موضوع یک وعده غذای 
گرم را نیز راه اندازی کرد که از این طریق 
توانستیم به میزان ۵۰ درصد سوءتغذیه 
در کودکان روستا مهدهای تحت پوشش 
را کاهــش دهیم. معاون امــور اجتماعی 

سازمان بهزیستی کشور در پایان سخنانش 
اعام کرد: در این زمینه هر تصمیمی که 
توسط مجلس شورای اسامی یا شورای 
عالی انقاب فرهنگی گرفته شود، سازمان 
بهزیستی نهایت همکاری خود را دارد و به 
طور کلی بحثی که در مجلس و شــورای 
عالی انقاب فرهنگی مطرح شد و هر دو 
نهاد با آن موافق بودند ایــن بود که صفر 
تا صد موضوع کودکان زیر ســن دبستان 
از صدور مجوز تا ارائه شــاخص ها برعهده 

یک نهاد باشد.
بهزیستی به چند دلیل ارجح 

است
فاطمه دعایی، مدیرعامل کانون توسعه و 
همیاری مهدهای کودک کشور نیز اعام 
کرد: اگرچه کودکان دوران مهدکودک زیر 
۶ سال سن دارند، اما این دوره مهم ترین 
دوره آموزشی اســت و اگر قرار باشد بین 
آموزش و پرورش و بهزیســتی یک ارگان 
به عنوان متولی واحد در نظر گرفته شود 
به نظر بهزیســتی به چنــد دلیل ارجح 
است؛اول آنکه بهزیستی سابقه کار چهل 
ساله درخصوص آموزش غیرمستقیم قبل 
از دبســتان را دارد، دوم آنکه در مهدهای 
کودک بهزیستی شرایطی فراهم است که 
در آن ها عاوه بر آموزش غیرمستقیم، به 
سامت جسم و روح کودک، تغذیه کودک 
و مراقبت از کودک در فضایی با تجهیزات 
اســتاندارد و ایمن پرداخته می شود. وی 
ادامه داد: اســتفاده از مدیــران و مربیان 
کارشــناس که دوره های آموزش قبل از 
دبســتان را مرتباً بازآموزی می کنند نیز 
از دیگر دلایلی اســت که باید بهزیستی 
مهدهای کودک را برعهــده بگیرد؛ زیرا 
این شــرایط در آموزش و پــرورش برای 
گروه سنی شیرخواره تا پایان سن قبل از 

دبستان وجود ندارد.

درخواست برای درج نام »مادر« 
روی کارت های ملی

ایســنا: معاونــت امــور زنــان و خانــواده 
رئیس جمهــوری، درج نام »مــادر«در کنار نام 
»پدر« روی کارت های ملی را خواستار شد. ابتکار 
در صفحه توئیتری خود نوشت: »طی مکاتبه ای 
از وزیرکشور درخواســت کردم همان طورکه در 
شناســنامه نام مادر کنار نام پدر آمده، در کارت 
ملی هم از ایــن به بعد نام مادر درج شــود تا هر 

ایرانی به نام پدر و مادر، هر دو شناخته شود.«

 مدت خدمت سربازی 
در مناطق محروم کم می شود

تسنیم: براساس اباغیه ای که در آینده نزدیک 
منتشر می شود، مدت خدمت وظیفه عمومی در 
مناطق محروم یک ماه کم می شود. مطابق قوانین 
موجود در ارتباط با ســربازی و خدمت وظیفه 
عمومی که از ابتدای ســال ۹۱ بــه مرحله اجرا 
درآمده است، مدت زمان خدمت کارکنان وظیفه 
در نیروهای مسلح و یگان های حفاظت در مناطق 
عادی ۲۱ ماه و مدت خدمــت کارکنان وظیفه 
مأمور در دستگاه های غیرنظامی یا همان سرباز 
امریه، ۲۴ ماه است. مدت خدمت کارکنان وظیفه 
غیربومی در مناطق امنیتی غیردرگیر، مناطق 
عملیاتی، مناطق محروم و بد آب و هوا ۱۹ ماه و 
مدت خدمت کارکنان وظیفه در مناطق جنگی و 

امنیتی درگیر نیز ۱۸ ماه تعیین شده است.

 کرونا قیمت موادمخدر
را افزایش داد

مهر:  رئیس پلیس مبارزه با موادمخدر ناجا اظهار 
کرد: در بدو شیوع کرونا با توجه به ناشناخته بودن 
این ویروس، بخشــی از این موادمخدر توســط 
سیستم های حمل و نقل جهانی ترانزیت جابه جا 
می شود، به واسطه اینکه حمل و نقل ها در سراسر 
دنیا کاهش یافت، بخشی از ورود و تزانزیت مواد 
مخدر نیز کاهش پیدا کرد. سردار کریمی تصریح 
کرد: به فاصله یک یا دو ماه شــاهد افزایش ورود 
انواع مواد مخدر شدیم و قیمت ها نیز افزایش پیدا 
کرد؛ چراکه کرایه این ترانزیت به واسطه کمبود 
حمل و نقل و وســایل آن افزایش یافت و شاهد 
افزایش قیمت مواد مخدر شــدیم. وی گفت: در 
برخی کشورهای منطقه شاهد بودیم که پلیس 
هم کار مبارزه با مواد مخدر را به واســطه شیوع 
کرونا تعطیل کرد، اما همکاران ما مبارزه با مواد 
مخدر را ادامه دادند و تعدادی نیز در دوران کروناه 

دچار آسیب شدند و جانشان را از دست دادند.

 جمع آوری ۲۰ کیلو ته سیگار 
در گوشه پارک ملت!

مهر: رئیس کمیســیون فرهنگــی و اجتماعی 
شورای اسامی شــهر تهران، در جلسه شورای 
شهر گفت: در مهم ترین خیابان تهران )ولیعصر( و 
در مهم ترین جای این خیابان یعنی بوستان ملت 
در ۲۰۰ متر ۲۰ کیلو ته ســیگار جمع شد! لذا با 
توجه به اینکه ته سیگار یک ماده مضر برای محیط 
زیست است از اعضای شــورا و مدیران شهری 
می خواهم بــه پویش »جمع آوری ته ســیگار« 
بپیوندند. حق شناس، با اشاره به برنامه نمادین 
جمع آوری ته سیگار در بوستان ملت در روز جمعه 
و به مناسبت روز زمین پاک گفت: تشکر می کنم 
از دعوت ستاد ســمن ها که باعث شدند بنده و 
برخی اعضای شورا در جمع آوری ته سیگار حضور 

پیدا کنیم که بازتاب بسیار خوبی هم داشت.

 رشد ۰.۲۷ درصدی
شکایت های کارگری

پارسیک: معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی افزود: در سال ۹۸ شکایات کارگری 
صرفاً ۰.۲۷ درصد رشد داشــته است. شاکرمی 
ادامه  داد: تعداد کل دادخواســت های واصله در 
سال ۱۳۹۶، ۲۹۱ هزار و ۵۱۹ مورد بوده که در 
سال ۱۳۹۷ به ۳۰۲ هزار و ۱۷ مورد افزایش یافته 
و در ســال ۱۳۹۸ نیز نرخ ثابتی داشته و معادل 
۳۰۲ هــزار و ۸۶۰ مورد بوده اســت. به عبارتی 
شکایات واصله از سال ۱۳۹۶ تا ۱۳۹۷ فقط ۳.۴ 
درصد رشد داشته است. وی تصریح کرد: شکایات 
کارگری بر پایه حقوق معوقه در سال ۱۳۹۶، ۱۰۸ 
هزارو ۸۹۷ مورد بوده که در سال ۱۳۹۷ با رشد 
۲۴ درصدی به ۱۴۵ هزار و ۳۱ مورد رسیده بود، 
اما در سال ۱۳۹۸ با کاهش ۲۲ درصدی به ۱۱۸ 

هزارو ۶۷۲ مورد کاهش یافته است.

 فراخوان مشمولان اعزامی
 پایه مهرماه سال ۹۹

شــهر خبر: ســازمان وظیفه عمومی نیروی 
انتظامــی کلیــه مشــمولان فارغ التحصیــل 
دانشگاه ها، دیپلم و زیردیپلم که دارای برگ آماده 
به خدمت پایه خدمتی مهرماه سال ۹۹ هستند 
را به خدمت ســربازی فراخواند. سازمان وظیفه 
عمومی نیــروی انتظامــی در اطاعیه ای اعام 
کرد: کلیه مشــمولانی که برگ آماده به خدمت 
به تاریخ مهرماه ســال ۱۳۹۹ دریافت کرده اند 
می بایســت با مراجعه به یکی از دفاتر خدمات 
الکترونیک انتظامی )پلیس ۱۰+(، برگ معرفی 
نامه مشمولان به مراکز آموزش را دریافت و برابر 

اطاعات مندرج درآن اقدام کنند.

کوتاه از جامعه

 naslefardanews  
  naslfarda

دوشنبه 31 شهریور 1399  
سال سی ام | شمـاره 6339
21 سپتامبر 2020 | 3  صفر 1442

جـامـعـه
Society۷

رنا
 : ای

س
عک

 مدیرکل فرهنگی-تبلیغی  
دفتر تبلیغات اصفهان خبرداد:

اعزام مبلغ های تخصصی کودک 
 و نوجوان باشعار امید و نشاط

نسل فردا / گروه ایران
news@ naslefarda.net 

مدیــرکل فرهنگی-تبلیغی دفتــر تبلیغات 
اسامی اصفهان، با اشــاره به جایگاه امید در 
بیانیــه گام دوم انقاب گفت: اعــزام مبلغان 
تخصصی کــودک و نوجوان با شــعار امید و 
نشــاط برای نوجوان ایرانی انجام خواهد شد. 
حجت الاســام حامد اهتمام، با بیــان اینکه 
یکی از برنامه های اداره کل فرهنگی و تبلیغی 
اعزام مبلغــان تخصصی در حــوزه کودک و 
نوجوان اســت،گفت: با توجه بــه آموزش ها و 
توانمندی هــای طابی کــه در عرصه کودک 
و نوجوان فعال هســتند و مهارت های لازم را 
برای ارتباط با نوجوانان آموزش دیده اند، این 
برنامه مهم انجام خواهد شــد. وی با اشاره به 
شیوع کرونا و تغییر برخی شــرایط در عرصه 
تبلیغ اظهــار کرد: با توجه به شــرایط کرونا و 
رعایت پروتکل های بهداشــتی با هماهنگی با 
حدود ۲۰۰ مرکز فرهنگی استان اصفهان که 
با همکاری بنیاد فرهنگی المهدی )عج( خواهد 
بود طاب متخصص در حوزه کودک و نوجوان 
با حضور در مساجدی که فضای باز دارند برای 
مخاطبان خود برنامه های تربیتی با محوریت 
امیدواری و افزایش نشــاط و شــادابی انجام 
خواهند داد. وی با تأکید بر ضرورت گسترش 
فضای نشاط و امید در جامعه به ویژه در میان 
نسل های جدید تصریح کرد: شعاری که برای 
طرح اعزام مبلغان تخصصی کودک و نوجوان 
در نظر گرفته شــده، با توجه به بیانیه گام دوم 
انقاب که رهبــر انقاب، نقش امیــد را برای 
تحقق تمدن نوین اسامی به عنوان یک اصل 
اساسی در نظر گرفته اند، بنا داریم در این طرح 
افزایش امیدواری و هویت بخشی را به مخاطبان 
داشته باشیم. مدیرکل فرهنگی تبلیغی دفتر 
تبلیغات اسامی اصفهان افزود: امروزه بر اساس 
تحقیقات تجربی اثبات شــده اســت یکی از 
عواملی که باعث کاهش آسیب های اجتماعی 
خواهد شد موضوع نشاط و شادی سالم است 
از این رو در این طرح الگوهای نشــاط و شادی 
سالم را برای نوجوان ها توسط مبلغان توانمند 
و متخصص ارائه خواهیــم داد. وی افزود: یکی 
از امتیازات طرح اعزام مبلغان تخصصی کودک 
و نوجوان، این اســت که هر مبلغ در مجموعه 
فرهنگی فعالیت در فضای مجاز خواهد داشت یا 
از طریق فضای مجازی یک کانال ارتباطی را با 
بچه های مسجد و کانون فرهنگی ایجاد می کند 
یا اینکه به عنوان پاسخ گو در کانال مسجد که 

قباً راه اندازی شده است فعالیت می کند.

خبر ویژه

تیرگی بر دامن عروس شهرهای ایران

 بهشت ییلاقی رامسر 
در قعر جهنم زباله!

نسل فردا/ گروه جامعه: جنگل های »جواهرده« 
رو به نابودی است؛ آن هم با زباله. زباله های رامسر 
که ۲۰ ســال اســت در زمینی به مساحت پنج 
هکتار که در یکی از بکرترین نقاط جواهرده تلنبار 
می شود. همه جواهرده را با عنوان »بهشت ییاقی« 
می شناسند به دلیل طبیعت زیبا و هوای متعادلش. 
این بهشت ییاقی که گردشگران را به خود جلب 
می کند در آســتانه نابودی تدریجی است چون 
زباله های رامسر و روســتاهای اطراف در منطقه 
جنگلی کاکلی یا اشکته چال از سال ۱۳۷۹ دپو 
می شــود. شــیرابه این زباله ها برخاف اظهارات 
شهرداری رامسر در دل جنگل های جواهرده جاری 
است. بدون شک این شیرابه ها به خاک و آب های 
زیرزمینی نفوذ کرده که درختان خشــک، زرد و 
تنک شــده اطراف این زمین زباله گواه روشنی بر 
این ادعاســت. در ضمن در جواهرده آبشــارهای 
کوچک و بزرگی روان اســت که احتمــال ورود 
شیرابه به این آب ها بسیار بالاست. از سوی دیگر 
نگرانی های جدی درباره راهیابی شیرابه به صفارود 
هم وجود دارد. مرکز دپوی زباله رامسر شاید یکی از 
بدترین های سایت زباله باشد چون حتی خاک پاشی 
و آهک پاشی روی زباله ها دیده نمی شود؛ شاید برای 
همین است که مگس ها به این جا حمله کرده اند. 
بوی تعفن زباله ها هم داستان تلخ دیگری است که 
حضور در این مرکز را سخت می کند مخصوصاً در 
روزهای کرونایی. شواهد نشان می دهد که مرکز 
دپوی زباله رامســر در حال گسترش است چون 
در روز ۱۰۰ تا ۱۴۰ تــن زباله در این مرکز تخلیه 
می شود. انبوه زباله هایی که یک تپه زباله ای درست 

کرده و این تپه در حال پیش روی در جنگل است.

شهری

احتمال تشدید کرونا در سرمابیش از 1 میلیون نفر در کنکور مجاز شدند
فارس: سخنگوی سازمان سنجش گفت: یک میلیون و ۱۲هزار و ۴۰۶نفر مجاز به انتخاب رشته در کنکور سراسری ۹۹ شده اند. 
فاطمه زرین آمیزی اظهار داشت: از تعداد یک میلیون و ۳۹۳هزار و ۲۳۳کارت صادر شده در آزمون سال ۹۹ تعداد یک میلیون و 
۲۴۷ هزار و ۴۴۹کارت پرینت شده که تفاوت آن ۱۴۵هزار و ۷۸۴کارت بود. وی افزود: درنهایت از میان داوطلبان کنکورسراسری 
درگروه ریاضی تعداد ۱۳۵ هزار و ۴۲۰ داوطلب، از میان داوطلبان گروه تجربی ۳۵۲هزار و ۹۲۳داوطلب، از میان داوطلبان گروه 
علوم انسانی تعداد ۳۱۴هزار و ۴۷۱داوطلب، از میان داوطلبان گروه هنر تعداد ۸۰هزار و ۸۶نفر و از میان داوطلبان گروه زبان های 
خارجی ۱۲۹هزار و ۵۰۶داوطلب مجاز به انتخاب رشته شده اند. وی یادآور شد: تعداد یک میلیون و ۱۶۶هزار نفر در جلسه آزمون 

حاضر بوده اند.

شهرخبر: معاون برنامه ریزی ستاد مقابله با کرونای تهران ضمن تشریح احتمالاتی که ممکن است در زمینه کرونا و آنفلوآنزا در 
پاییز اتفاق افتد، گفت: مهم ترین چالش حوزه درمان در پاییز فرسودگی نیروی انسانی حوزه سامت و بحث شیوع آنفلوآنزاست. 
علی ماهر با اشاره به بروز موج سوم کرونا در کشور گفت: یکی از احتمالاتی که برای پاییز مطرح می شود این است که با توجه به 
گذشته بیماری آنفلوآنزا و احتمال همزمانی این بیماری با کرونا، ممکن است وضعیت بیماری کووید۱۹ تشدید شود. برهمین 
اساس این خطر را احساس می کنیم که همزمانی این دو بیماری ممکن است منجربه افزایش حجم بیماری کووید۱۹ شود. وی 
افزود: به هر حال با توجه به سرد شدن هوا و ضعیف تر شدن ایمنی بدن در ماه های سرد سال، این نگرانی را داریم که کرونا شدت 

یابد.

رئیس ستاد کرونای اســتان تهران با بیان اینکه 
تهران وارد موج ســوم کرونا شــده و اگر مداخات 
جدی صورت نگیرد، هفته های سختی را خواهیم 
داشــت گفت: نامه ای از طرف ستاد کرونای استان 
تهران برای بازگشــت محدودیت های کرونایی به 
ویژه بحث دورکاری در استان تهران به وزیر بهداشت 
ارسال شده است. »علیرضا زالی« درحاشیه جلسه ای 
در ستاد کرونای استان تهران در جمع خبرنگاران 
گفت: طی این نامه درخواست بازگشت محدودیت ها 
از جمله بحث دورکاری مطرح شده و نظر می رسد 
شرایط فعلی تهران شرایط سخت تری است به همین 
دلیل درخواست کرده ایم، مجموعه محدودیت های 
کمیته امنیتی و انتظامی ستاد ملی در گروه های ۳ و 
۴، به خصوص بحث دورکاری در سطح استان تهران 
مجدداً بازگردانده شود. وی با بیان اینکه متاسفانه 
تهران شرایط کاماً قرمزی دارد، گفت: آمار روزهای 
اخیر نشان از آن اســت که در تهران وارد موج سوم 
شــده ایم، به گونه ای که فاصله بین موج دوم و موج 
سوم فاصله بسیار کوتاهی بود. با توجه به اینکه از 

روز شنبه تا به امروز در حال رصد وضعیت هستیم، 
به نظر می رسد آمار رو به افزایش است و طبیعتاً این 
آمار موج گذرا تلقی نمی شود، آماری که الان تجربه 
می کنیم در تطابق با شکل گیری موج سوم است. وی 
افزود:  البته تیم اپیدمیولوژی ستاد کرونای استان 
تهران در حال بررسی و تحلیل دقیق وضعیت است و 
از آنجا که دلایل متعددی در این زمینه نقش داشته 

باید به تمام این عوامل توجه شود.
دلایل شکل گیری موج سوم در تهران

وی با اشاره به دلایل شکل گیری موج سوم 
کرونا در تهران، عنوان کرد: مزمن شــدن بیماری 
و ماهیت فرسایشــی آن که البته در تمــام دنیا به 
همین شکل اســت، باعث خســتگی مردم شده و 
اکثراً انگیزه ها برای رعایت شیوه نامه های بهداشتی 
کم رنگ تر شده است که البته این اتفاق در تمام دنیا 

در حال رخ دادن است. وی با بیان اینکه در طول دو 
هفته گذشته میزان رعایت شیوه نامه های بهداشتی 
در محیط های عمومــی و خدماتی بالای ۸۵درصد 
بود که امروز به ۷۰رسیده و با یک افت ۱۵درصدی 
روبه رو هســتیم، ادامه داد: این آمار در موج دوم تا 
زیر ۱۰درصد در تهران افت کرد که امیدواریم این 
اتفاق مجدداً تکرار نشود؛ بنابراین بخشی از دلایل 
شــکل گیری موج ســوم به دلیل کم شدن رعایت 
شیوه نامه های بهداشتی است. به گفته زالی، حجم 
مسافرت های اخیر نیز بار بســیار زیادی در نقل و 
انتقال و چرخش ویروس داشت؛ البته اگرچه هنوز 
در رابطه بــا تفاوت ماهیت ویروس تهران و ســایر 
استان ها مســتندات کافی نداریم، اما به طور بالقوه 
این احتمال وجود دارد که چرخش های بین شهری 
ویروس ها زمینه را برای جهش ویروس آماده کند که 

این مسئله خطری است که همه متخصصان حوزه 
پزشکی نگران آن هستند.

تهران زودتر از موعد وارد موج سوم 
کرونا شد

وی با بیان اینکه طبق پیش بینی ها، زودتر از موعد 
وارد موج سوم کرونا در تهران شدیم، گفت: طبیعتاً در 
استان تهران نیاز به یک سری مداخات جدیدتری 
داریم؛ چراکه شرایط این استان متفاوت تر است و 
اگر مداخات جدی صورت نگیرد هفته های سختی 

را خواهیم داشت. 
دکتر زالی در واکنش به برخی پیش بینی ها مبنی 
بر افزایش آمار فوتی ها به بــالای ۶۰۰ نفر در آبان، 
گفت: این عددی اســت که فکر می کنم خیلی در 
شرایط غیرمتعارف شــکل خواهد گرفت؛ بنابراین 
باید سعی کنیم به این نقطه نرسیم و تنها راه کاهش 
آمار فوتی رعایت پروتکل ها، اعمال مداخات جدی، 
به حداقل رساندن حضور مردم در اجتماعات، عدم 
شتاب زدگی در بازگشایی هاست که می تواند از نظر 

فنی به بهبود شرایط کمک کند.

درخواست بازگشت محدودیت ها و دورکاری کارمندان

شرایط در تهران کاملًا قرمز است

بیمهحادثهآموزش
وزیر آموزش و پرورش:

 ساعات تدریس در مدارس 
کوتاه شد 

معاون اجتماعی پلیس فتا ناجا اعلام کرد:
 واکنش به انتشار کلیپ دزدیده شدن 

دختر جوان توسط راننده تاکسی اینترنتی

مدیرکل امور بیمه شدگان سازمان تأمین اجتماعی:
امکان تکمیل سوابق پرداخت حق بیمه 

فراهم شد
ایســنا: وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه طی دو هفته گذشته 
مدارس فعال بوده و در برخی مدارس از ۲۰ تا ۸۰درصد دانش آموزان 
در کاس ها حضور پیدا کرده اند، گروه بندی شــده اند و در روزهای 
مختلف به مدرســه می آیند، گفت: ســاعات تدریس کوتاه شده و 
پروتکل های اباغی وزارت بهداشت در اختیار مدارس قرار داده شده 
است. محسن حاجی میرزایی، درحاشــیه آیین بازگشایی دانشگاه 
شهید رجایی و فرهنگیان با بیان اینکه بیش از دو هفته از آغاز سال 
تحصیلی گذشت، اظهار کرد: لازم است از همکاران عزیزم در سراسر 
کشور، مدیران مدارس، دانش آموزان و خانواده ها که همراهی کردند 
و با حضورشان در مدرسه و پیگیری امر آموزش مسیر آینده تحصیلی 
فرزندشان را روشن کردند، قدردانی کنم. وی افزود: وقتی کرونا شیوع 
پیدا کرد با مسائل متنوعی روبه رو شدیم که یکی از این مسائل بسیار 
پر اهمیت، آموزش در کشــور بود و باید راه حلی برای تداوم آموزش 
پیدا می کردیم؛ امــا در کنار آن باید از ســامت فرزندان عزیزمان و 
همکاران فرهنگی اطمینان پیدا می کردیم. وزیر آموزش و پرورش در 
ادامه بیان کرد: کسانی که به ما توصیه می کنند برای حفظ سامت 
دانش آموزان مدرســه را تعطیل کنیم، راه حل درستی نمی دهند و 
کسانی که سیاست های بازگشایی مدراس را نقد می کنند باید به این 
پرسش پاسخ دهند که راه حل آن ها برای استمرار آموزش چیست؟ آیا 
سیاست متفاوتی از سیاستی که ما انتخابی کردیم پیشنهاد می کنند؟ 
حاجی میرزایی با بیان اینکه ما به جای آنکه دانش آموزان و خانواده ها 
را ملزم کنیم، مجموعــه خودمان را ملزم کردیم کــه آموزش را در 
دسترس همه دانش آموزان قرار دهند، گفت: هم آموزش حضوری و 

هم غیرحضوری پیش بینی کردیم.

مریم یادگاری / گــروه جامعه: معاون اجتماعی پلیــس فتا ناجا از 
رسیدگی به زوایای کلیپ منتشر شده در فضای مجازی مبنی بر» اذیت 
و آزار دختر جوان توسط یکی از رانندگان شرکت تاکسی رانی اینترنتی« 
خبرداد. سرهنگ رامین پاشایی، در تشریح این خبر اظهارکرد: با توجه 
به انتشــار کلیپ »دزدیده شدن دختر جوان توســط یکی از رانندگان 
اینترنتی« در فضای مجازی و ادعاهای مطرح شده توسط دختر جوان 
که ساکن تهران بود مبنی بر اینکه »پس از ثبت سفارش به مقصد تعیین 
شده در طی مسیر توســط راننده مورد اذیت، آزار و توهین قرار گرفته 
است« موضوع در دستور کار این پلیس جهت رسیدگی قرار گرفت. در این 
خصوص با هماهنگی مقام قضایی راننده خاطی مورد شناسایی قرار گرفت 
و پس از احضار به پلیس فتا و تفهیم اتهامــات وارده، وی منکر هر گونه 
ارتکاب موارد اتهامی شد و گزارش شاکیه را کذب اعام و از دختر جوان 
با عنوان »نشر اکاذیب، تهمت و افترا« اعام شکایت کرد. وی ادامه داد: با 
توجه به طرح شکایت از طرف راننده مربوطه و نظر به مستندات موجود 
سیر مراحل قضایی، فنی و انتظامی درخصوص پیگیری پرونده به منظور 
مشخص شدن کلیه زوایای واقعه ادعا شده از سوی طرفین در پلیس فتا 
تهران بزرگ در حال رسیدگی است. وی ناجا افزود: با بررسی کارشناسان 
پلیس فتا در این خصوص، ظرف چند روز آینده اطاع رسانی از جزئیات 
این پرونده انجام خواهد شد. پاشایی، یکی از اولویت های اصلی شرکت 
تاکسی رانی اینترنتی که در کشور مشغول به فعالیت هستند را نظارت و 
پایش مستمر رانندگان تحت اختیارعنوان کرد و از هم وطنان خواست 
در صورت مواجهه با موارد مشابه و هر گونه تخلفات احتمالی موضوع را از 
طریق سایت رسمی پلیس فتا به نشانی www.cyberpolice.ir  یا شماره 

تلفن ۰۹۶۳۸۰ جهت پیگیری به پلیس فتا گزارش دهند.

باشگاه خبرنگاران جوان: مدیرکل امور بیمه شدگان سازمان تأمین 
اجتماعی، با اشاره به فراهم شدن امکان تکمیل سوابق پرداخت حق بیمه 
اظهار کرد: یکی از دغدغه های بیمه شــدگان سازمان تأمین اجتماعی 
که به صورت پاره وقت مشغول به خدمت بودند وجود نقص در پرداخت 
سوابق بیمه شان بود. مهدی شکوری بیان کرد: سازمان تأمین اجتماعی به 
این نتیجه رسید که برای این دسته از بیمه شدگان که به صورت پاره وقت 
فعالیت می کند و کارفرما با کسری، حق بیمه آن ها را رد می کند فکری 
کند، به عنوان مثال برخی از افراد به جای این که کارفرما برایشان ۳۰روز 
حق بیمه رد کند ۱۰ روز و به اندازه کارکردشــان حق بیمه رد می کرد 
و این یک خلأ سابقه را ایجاد می کرد. وی با اشاره به اینکه اگر قرار باشد 
این روند ادامه پیدا کند در آینده برای بازنشستگی این گروه از افراد دچار 
مشکل می شدند، افزود: فردی که ۳۰ سال خدمت کرده با فرض اینکه 
هر ماه کارفرما حق بیمه ۳۰ روزه برای این فرد را رد کرده است، می بیند 
باید سال های زیاد دیگری را بیمه پردازی کند تا بتواند بازنشسته شود و 
چون این شرایط امکان پذیر نیست سازمان تأمین اجتماعی شرایطی را 

فراهم کرد تا افراد بتوانند سوابق پرداخت حق بیمه خود را تکمیل کند.
شکوری گفت: مشمولان این قانون افرادی هستند که به صورت پاره وقت 
در کارگاه های مشــمول قانون تأمین اجتماعی مشغول هستند و قصد 
دارند با تمایل خود این ســابقه را خریداری کند و مانند سایر بیمه های 
اختیاری حداکثر سن افراد باید ۵۰ سال باشد و برای مدتی که افراد خلأ 
ســابقه دارند می توانند تقاضای خود را ارائه دهند. مدیرکل امور بیمه 
شدگان سازمان تأمین اجتماعی با تاکید بر اینکه این شرایط برای تکمیل 
سابقه است، ادامه داد: اگر در یک ماه فرد هیچ روزی کارکرد نداشته باشد 

این موضوع منتفی است.


